

Title (en)

Crimping size adjust device for a crimping machine.

Title (de)

Crimphöhenverstellvorrichtung für eine Crimpmaschine.

Title (fr)

Dispositif d'ajustage de la grosseur de sertissage d'une machine de sertissage.

Publication

EP 0279036 A2 19880824 (DE)

Application

EP 87117135 A 19871120

Priority

DE 3704904 A 19870217

Abstract (en)

The invention relates to a crimping size adjusting device for a crimping machine, which device is connected to the end of the movement device, e.g. a connecting rod, of the crimping machine, characterised by a stop bolt (3) which is arranged on the movement device and by at least two stop caps (17) arranged side by side above the stop bolt (3) such that they can slide up and down, and by a common stop (18) for the caps (17) which is arranged above the caps. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Crimphöhenverstellvorrichtung für eine Crimpmaschine, die mit dem Ende der Hubvorrichtung z. B. einer Pleuelstange der Crimpmaschine in Verbindung steht, gekennzeichnet durch einen Anschlagbolzen (3), der an der Hubeinrichtung angeordnet ist und durch mindestens zwei über dem Anschlagbolzen (3) nebeneinander und auf und ab gleitbar angeordnete Anschlagkappen (17) sowie durch einen gemeinsamen Anschlag (18) für die Kappen (17), der über den Kappen angeordnet ist.

IPC 1-7

H01R 43/048

IPC 8 full level

H01R 43/048 (2006.01)

CPC (source: EP)

H01R 43/0488 (2013.01)

Cited by

US5517749A; EP0624457A1; US5095599A; US5275032A; US5337589A; CN108736290A

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0279036 A2 19880824; EP 0279036 A3 19891115; EP 0279036 B1 19911009; DE 3704904 A1 19880825; DE 3704904 C2 19901108;
DE 3773653 D1 19911114

DOCDB simple family (application)

EP 87117135 A 19871120; DE 3704904 A 19870217; DE 3773653 T 19871120